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Justering   Utdragsbestyrkande 

 

UN § 61   
Ändringar på föredragningslistan 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Föredragningslistan godkänns med följande ändringar:  
 
”Initiativärende från Moderaterna gällande samverkan mellan Barn- och 
utbildningsnämnden samt socialnämnden” lyfts in som ärende 13. 
 
”Beslut om lokalprocess” lyfts ner till ärende 14. 
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Justering   Utdragsbestyrkande 

 

UN § 62   
Resultat av nationella prov samt meritvärde 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Informationen läggs till handlingarna. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Kvalitetschef informerar om meritvärdet för årskurs 6 samt årskurs 7-9 –i 
årskurs 6 på Valbo, Högsäter och Ödeborg ligger dessa skolor i paritet med 
varandra gällande meritvärdet. Vidare visas betygen för årskurs 6 och 
årskurs 7-9 samt statistik för de olika ämnena. 
 
Trenden för betygen i sin helhet är att andelen F ökar, framför allt i svenska, 
andelen A och B betyg minskar.  
 
Kvalitetschefen informerar även om att nästkommande utbildningsnämnd 
kommer det skolsociala teamet att informera om frånvaro i skolan.  
 
Skolutvecklare informerar om extra studietid och lovskola där eleverna har 
50 timmar sommarskola samt 42 timmar lovskola under läsåret, vilket är 
frivilligt för eleven men en chans att nå eller förbättra betyg i kärnämnena.  
 
Vidare informerar kvalitetschefen om ”backa barnet” och hur man jobbar 
med detta. Det har bildats ett skolsocialt team som består av personal från 
skola och IFO. 
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UN § 63  
Skadegörelse på valboskolan 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Informationen läggs till handlingarna. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Rektor på Valboskolan 7-9 informerar om:  
 

• Skadegörelse på Valboskolan 7-9 
- Stora kostnader för förstörelse av exempelvis skåp/fönster 
- Kameror har satts upp och efter detta har konflikter minskats, 

skadegörelse har i princip upphörts 
- Tryggheten i skolan har ökat efter att kameror har satts upp 
- I somras har fönsterrutor krossats där man nu har fått 

vittnesuppgifter – ärendet ligger hos polisen 
- Skolan kommer ansöka om att sätta upp kameror utomhus vid 

Valboskolan 7-9 
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Justering Utdragsbestyrkande 

UN § 64 
Lokalfrågor (föredragning sker i samband med punkt 14) 

Utbildningsnämndens beslut 
Informationen läggs till handlingarna 

Sammanfattning av ärendet 
Utbildningschefen informerar om bland annat: 

• Lokalutredningar
• Lokalförsörjningsplan
• Norems lokalutredning med förslag
• Arbetsmöte med utbildningsnämnden i februari 2024
• Diskussion om ansvaret för lokaler – nämnd eller KS
• Budgetberedning under våren
• Genomgång av lokalernas status och renoveringsbehov
• SKR och Ensolution
• Ärende på utbildningsnämnden i maj

Vidare visar utbildningschefen och sektorekonomen en powerpoint där det 
redovisas statistik för folkbokförda i kommunen, elevtal och för kommande 
kostnader för lokalhyror.  

Utbildningsnämnden godkänner informationen och ger förvaltningen i 
uppdrag att återkomma med förslag till beslut utifrån dagens diskussioner. 
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Utbildningsnämnden 

 

Justering   Utdragsbestyrkande 

 

UN § 65  Dnr 2024/9 
Utbildningschefens information 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Informationen läggs till handlingarna 
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Utbildningschefen informerar om bland annat:  
 

• Personalläget – organisation 
• Sommaröppen verksamhet 
• Kyrkskolan – uppdatering av läget 
• AI i undervisningen 
• Krav på digitala nationella prov från nästa år 
• Översyn förskoleregler och fritidshemsregler – ärende på 

utbildningsnämnden i oktober 
• LSS-fritids – avtal klart 
• Beslut friskolor utfall 2022 och 2023 
• Nominering ”guldäpplet” 
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Utbildningsnämnden 

 

Justering   Utdragsbestyrkande 

 

UN § 66  Dnr 2024/32 
Ordförandes information 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Informationen läggs till handlingarna 
 
Sammanfattning av ärendet 
Ordförande informerar om att han har besökt Vänersborgs invigning av den 
nya skola de byggt. Vidare informerar ordförande om samverkan bästa 
skola-dagarna och att Astrid Berggren (L) kommer att åka i hans ställe.  
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Utbildningsnämnden 

 

Justering   Utdragsbestyrkande 

 

UN § 67  Dnr 2024/10 
Återrapportering av delegationsbeslut 2024 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Redovisade delegationsanmälningar godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Beslutsunderlag 
Delegationsanmälan september 
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Utbildningsnämnden 

 

Justering   Utdragsbestyrkande 

 

UN § 68  Dnr 2024/8 
Meddelanden 2024 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Redovisade meddelanden godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Beslutsunderlag 
Meddelande 2024-05-15  -  2024-09-05 
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Justering   Utdragsbestyrkande 

 

UN § 69  Dnr 2024/5 
Delårsrapport 2024 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Utbildningsnämnden godkänner upprättad delårsrapport  
2024-01-01 --2024-08-31 och överlämnar den till kommunfullmäktige. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Nämnderna har att upprätta en delårsrapport, uppföljning av mål och 
resursplanen, avseende sitt ansvarsområde. Nämndernas delårsrapporter 
sammanställs sedan till en rapport för hela kommunen som överlämnas till 
kommunfullmäktige. 
 
Utbildningsnämndens resultat för perioden uppgår till – 10 541 tkr jämfört 
med budget och prognosen för helårsutfallet uppgår till – 15 750 tkr. 
 
Arbete har pågått under våren för att förbättra det ekonomiska läget.  
 
Verksamheterna förskola, grundskola och fritidshem visar underskott vilket 
till stor del beror på personalkostnader och ökade behov på grund av barn 
och elever i behov av särskilt stöd. 
 
Anpassad grundskola visar ett underskott samtidigt som central elevhälsa 
har ett mindre överskott. Vux uppvisar en budget i balans. Kostnaderna för 
gymnasie- och anpassad gymnasieskola visar ett underskott.  
 

 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse daterad 2024-09-17 
 
Sändlista 
Kommunfullmäktige 
Utbildningschef 
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Justering   Utdragsbestyrkande 

 

UN § 70  Dnr 2024/108 
Sammanträdesplan utbildningsnämnden 2025 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Utbildningsnämnden fastställer sammanträdesdagar 2025 för 
utbildningsnämnden enligt förslag: 
 
Sammanträdesdagar Ekonomiskprocess 
28 januari Månadsrapport 
25 februari Årsredovisning 
25 mars Månadsrapport 
29 april Kvartalsrapport Q1 
27 maj Månadsrapport 
30 september Delårsrapport 
28 oktober Månadsrapport 
25 november Månadsrapport 

 
 
Sammanfattning av ärendet 
Kansliet har tagit fram ett förslag till sammanträdestider för 
utbildningsnämndens sammanträdesdagar för 2025. Hänsyn har tagits till de 
ekonomiska processer som kommunen arbetar utifrån vilket bland annat 
innebär att nämnderna ska ha behandlat ekonomiska ärenden innan de kan 
lyftas i kommunstyrelsen och kommunfullmäktige.  
Sammanträdena genomförs som halvdagssammanträden med start kl.08:30 
om inte annat anges i kallelsen. 
 
Utbildningsnämnden kommer att ha två heldagssammanträden år 2025. 
Sammanträden kan även läggas till eller också tas bort.  
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, dat 2024-08-27 
 
Sändlista 
Sektorekonom 
Utbildningschef 
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UN § 71  Dnr 2024/105 
Beslut om musikskolans fortsatta verksamhet 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att tills vidare upphöra med musikskolans 
verksamhet samt att beslutet ska verkställas snarast, dock senast 2025-01-01 
 
Ärendets beredning 
Presidiemöte 24-09-10 
FÖSAM 24-09-19 
  
 
Sammanfattning av ärendet 
Musikskolan verksamhet omfattar undervisning av vissa instrument samt 
orkesterverksamhet. Ansvarig för undervisningen har en tjänst som uppgår 
till ca 60%. Undervisningen bedrivs huvudsakligen på skolorna.   
 
När utbildningsnämnden fattade beslut om detaljbudget i december 2023 
inför 2024 avsattes resurser till musikskolan motsvarande kostnader för 
verksamhet under perioden 1 januari – 30 juni 2024.  
 
27 februari 2024 (§ 28) fattade utbildningsnämnden beslut om att äska 
ytterligare medel i form av 580 tkr för att kunna fortsätta med verksam-
heten.  
 
12 juni 2024 (§ 53) fattade kommunfullmäktige beslut om att avslå begäran.  
 
Detta innebär att finansiering saknas för verksamheten. Det finns därför inte 
förutsättningar för att driva verksamheten vidare och den behöver därför 
avvecklas. Med hänsyn till den osäkerhet som rått och i och med att 
terminen startat bör verksamheten avvecklas så snart det är möjligt, dock 
senast 2025-01-01.  
 
Vad gäller berörd personal får sedvanliga rutiner tillämpas för hanteringen 
av anställningen.      
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse daterad 2024-08-23 
Beslut från kommunfullmäktige 2024-06-12 § 53 
Beslut från utbildningsnämnden 2024-02-27 § 28 
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Sändlista 
Berörd personal 
Berörda elever och vårdnadshavare 
Skolkontoret 
Sektorekonom  
Kommunikationstrateg 
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UN § 72  Dnr 2024/70 
Beslut om organisation av fritidshemsverksamhet vid Valbo 4-6 och 
Höjden F-3 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att från och med höstlovet 2024 kommer 
fritidshemsverksamheten vid Valbo 4-6 inte längre att erbjudas, utan de 
elever vid enheten som har rätt till fritidshemsplats kommer att hänvisas till 
Höjdenskolan F-3.    
 
Ärendets beredning 
Presidiemöte 2024-09-10 
FÖSAM 2024-05-16 
Muntlig redovisning vid Utbildningsnämnden 2024-05-28  
 
Sammanfattning av ärendet 
Fritidshemsverksamhet bedrivs både vid Valbo 4-6 och Höjden F-3. Antalet 
elever som är i behov av fritidshemsverksamhet minskar med stigande ålder.  
 
Under senare tid har elever i årskurs 3 vid Höjdenskolan haft sin fritids-
hemsverksamhet förlagd till Valboskolan 4-6 med busstransport emellan. 
 
Utbildningsnämnden beslutade 2024-04-30 att ge utbildningschef i uppdrag 
att utreda möjligheterna att göra förändringar avseende organisationen av 
fritidshemsverksamheten vid Valboskolan 4-6 och Höjdenskolan F-3 samt 
att utredningen skulle redovisas vid sammanträdet 2024-05-28. Detta 
gjordes muntligen.   
 
Den föreslagna organisationsförändringen har förhandlats med fackliga 
parter 2024-05-16. 
 
För att få möjlighet att genomföra förändringen på ett bra sätt och förbereda 
elever, vårdnadshavare och organisation på förändringen har förvaltningen 
föreslagit att förändringen sker i samband med höstlovet. 
 
 
Ärendebeskrivning 
Fritidshemsverksamhet bedrivs både vid Valbo 4-6 och Höjden F-3. Antalet 
elever som är i behov av fritidshemsverksamhet minskar med stigande ålder.  
 
Under senare tid har elever i årskurs 3 vid Höjdenskolan haft sin fritids-
hemsverksamhet förlagd till Valboskolan 4-6 med busstransport emellan. 
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Utbildningsnämnden beslutade 2024-04-30 att ge utbildningschef i uppdrag 
att utreda möjligheterna att göra förändringar avseende organisationen av 
fritidshemsverksamheten vid Valboskolan 4-6 och Höjdenskolan F-3 samt 
att utredningen skulle redovisas vid sammanträdet 2024-05-28.   
 
Utredningen visar följande:  
 
Fritidshemsverksamhet finns organiserad både vid Valboskolan 4-6 och 
Höjdenskolan F-3. Avståndet mellan enheterna är relativt kort. Elever i 
årskurs 3 har under senaste åren haft sin fritidshemsverksamhet vid 
Valboskolan med busstransport mellan enheterna.     
 
I takt med ökad ålder minskar behovet av fritidshemsplats. Dessutom har 
äldre elever större förutsättningar att förflytta sig mellan enheter utan behov 
av organiserade transporter eller någon större tillsyn.  
 
Enligt skollagen kan fritidshemsverksamhet för elever mellan 10 och 12 år 
bedrivas i form av öppen fritidshemsverksamhet. För denna verksamhet ser 
kraven annorlunda ut än för fritidshemsverksamhet. Denna verksamhet 
betraktas som pedagogisk omsorg och kräver inte formell utbildning hos 
personalen utan det räcker med utbildning eller erfarenhet.  
 
Antal elever 
I dagsläget är det 34 elever vid Valboskolan 4-6 som är inskrivna i 
fritidshem. De flesta av dessa går i årskurs 4. Omsorgsbehovet ser olika ut, 
vissa elever har endast morgontillsyn medan några har behov både morgon 
och eftermiddag. Det normala är att det är ca 15 elever närvarande samtidigt 
av den totala gruppen.  
 
Fördelar för eleverna 
Eleverna vid Höjdenskolan behöver inte lämna lokalerna utan har all sin 
verksamhet vid en skola – idag upplevs stress på grund av att bussen ska 
passas och eleverna måste ta med sig sina tillhörigheter mellan enheterna.  
 
Nackdelar för eleverna 
De elever som går i Valboskolan 4-6 och behöver fritidshemsverksamhet 
måste förflytta sig mellan enheterna.   
 
Påverkan på organisationen 
Verksamhetens innehåll 

• Effektivare verksamhet när den bara bedrivs på ett ställe  
 
Personal 
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• Personal kan behöva förflytta sig mellan enheterna för att utföra sitt 
uppdrag 

• Fler kollegor på en enhet med samma uppdrag – ökar 
förutsättningarna att utveckla verksamheten långsiktigt 

 
Lokaler 

• Det blir fler elever i lokalerna och utomhus på Höjdenskolan.  
• Organisationen och lokalutnyttjandet behöver ses över för att 

elevgrupperna ska ha en lämplig sammansättning och storlek.  
• Det kan behövas två sittningar i matsalen för att serveringen av 

frukost ska fungera 
 
Ekonomi 

• Busstransporter behövs inte mellan enheterna eftersom äldre elever 
kan gå mellan skolorna.  

• Tjänster kan sparas in eftersom verksamheten koncentreras till en 
enhet 

• Frukost behöver bara serveras på ett ställe.   
• Behovet av lokalvård minskar på Valboskolan 

 
Med utgångspunkt från vad som framkommit i utredningen föreslås 
fritidshemsorganisationen vid Valboskolan 4-6 och Höjdenskolan F-3 
förändras på så sätt att de elever vid Valboskolan 4-6 som behöver 
fritidshemsplats hänvisas till fritidshemmet vid Höjdenskolan F-3.  
 
I och med att det finns en befintlig fritidshemsverksamhet vid Höjdenskolan 
F-3 finns det i dagsläget inte något skäl att även organisera öppen 
fritidshemsverksamhet. Detta betyder att alla elever som är i behov av 
fritidshemsverksamhet är inskrivna i verksamheten och avgift uttas enligt 
ordinarie taxa.    
 
För att få möjlighet att genomföra förändringen på ett bra sätt och förbereda 
elever, vårdnadshavare och organisation på förändringen har förvaltningen 
föreslagit att förändringen sker i samband med höstlovet. 
  
 

 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse daterad 2024-09-03 
Utbildningsnämndens beslut 2024-04-30, §50 
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Sändlista 
Berörda rektorer 
Skolkontoret 
Sektorekonom 
Elever och vårdnadshavare 
Hemsida  
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UN § 73  Dnr 2024/113 
Initiativärende från Moderaterna gällande samverkan mellan Barn och 
Utbildningsnämnden samt Socialnämnden 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Initiativärendet lämnas in till förvaltningen för beredning 
 
Yrkande 
Ordförande yrkar att initiativärendet lämnas in till förvaltningen för 
beredning. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på eget yrkande och finner att 
utbildningsnämnden beslutar enligt yrkandet. 
 
Sammanfattning av ärendet 
2024-09-23 inkommer ett initiativärende från Hans-Göran Palmqvist (M) 
gällande samverkan mellan Barn och utbildningsnämnden samt 
socialnämnden som lyder:  
 
Problemet med våra ungdomar i Färgelanda kommun är komplext och 
berör flera viktiga aspekter:  
 
En av de största utmaningarna är den bristande samverkan mellan 
Utbildningsnämnden och Socialnämnden. Detta innebär att insatser för 
ungdomar som riskerar att hamna snett eller redan har gjort det inte är 
koordinerade. Utan en samordnad strategi blir det svårt att ge ungdomarna 
det stöd de behöver för att komma på rätt spår igen och säkerställa våra 
barns rättigheter.  
 
Det saknas effektiva förebyggande åtgärder som kan identifiera och stödja 
ungdomar i riskzonen innan problemen eskalerar. Förebyggande arbete 
kräver ofta samarbete mellan olika aktörer, inklusive skola, socialtjänst och 
fritidsverksamheter.  
 
Många av våra ungdomar får inte det individuellt anpassade stöd de 
behöver. Detta kan bero på brist på specialiserad personal eller 
otillräckliga resurser för att genomföra individuella handlingsplaner.  
För att förbättra situationen skulle det vara nödvändigt att stärka 
samarbetet mellan olika nämnder och aktörer, öka resurserna för 
stödinsatser och utveckla mer effektiva förebyggande strategier.  
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Hänsyn ska enligt Skollag (2010:800) tas till barns och elevers olika behov. 
Barn och elever ska ges stöd och stimulans så att de utvecklas så långt som 
möjligt. En strävan ska vara att uppväga skillnader i barnens och elevernas 
förutsättningar att tillgodogöra sig utbildningen.  
 
 
 Med anledning av ovanstående yrkar Moderaterna:  
 

• Att integrera effektiva stödmodeller i de befintliga strukturerna och 
processerna inom Barn och utbildningsnämndens och 
socialnämndens verksamheter 

• Att säkerställa en enhetlig och effektiv tillämpning av dessa modeller 
för att stödja barn och familjer 

• Att främja tvärprofessionellt samarbete och kunskapsutbyte mellan 
nämnderna 

 
Beslutsunderlag 
Initiativärende från Moderaterna gällande samverkan mellan Barn och 
Utbildningsnämnden samt Socialnämnden 
 
Sändlista 
Hans-Göran Palmqvist (M) 
Utbildningschef 
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UN § 74  Dnr 2024/107 
Beslut om fortsatt lokalprocess 

 
Utbildningsnämndens beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att den fortsatta lokalprocessen ska hanteras 
på så sätt att under hösten 2024 och innan årsskiftet ta fram förslag fram till 
Kommunfullmäktige om en övergripande skolstruktur som omfattar både 
förskolor och skolor samt att utbildningsnämnden fattar beslut om 
enhetsorganisation inför läsåret 2025/2026 i avvaktan på beslut från 
Kommunfullmäktige.    
 
Yrkande 
Hans-Göran Palmqvist (M) yrkar på ett ändringsyrkande som lyder: Att ta 
bort texten ”Utbildningsnämnden beslutar att den fortsatta lokalprocessen 
ska hanteras på så sätt att under hösten 2024 görs ytterligare en fördjupad 
genomgång av lokalerna, befolkningsprognos och ekonomiska 
förutsättningar i syfte att ta fram förslag fram till Kommunfullmäktige om 
en övergripande skolstruktur som omfattar både förskolor och skolor samt 
att utbildningsnämnden fattar beslut om enhetsorganisation inför läsåret 
2025/2026 i avvaktan på beslut från Kommunfullmäktige” i beslutsförslaget 
och ersättas med:  
”Utbildningsnämnden beslutar att den fortsatta lokalprocessen ska hanteras 
under hösten 2024 och innan årsskiftet ta fram förslag till 
Kommunfullmäktige, om en övergripande skolstruktur som omfattar både 
förskolor och skolor samt att utbildningsnämnden fattar beslut om 
enhetsorganisation inför läsåret 2025/2026 i avvaktan på beslut från 
Kommunfullmäktige” 
 
Propositionsordning 1 
Ordförande ställer proposition på om utbildningsnämnden ställer sig bakom 
beslutsförslaget och finner att utbildningsnämnden beslutar enligt förslaget.  
 
Propositionsordning 2 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag och dels på Hans-
Göran Palmqvists (M) ändringsyrkande och finner att utbildningsnämnden 
beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Votering begärs och genomförs.  
 
Voteringsförfarande:  
JA – röstar den som bifaller förvaltningens förslag 
NEJ – röstar den som bifaller Hans Göran Palmqvists (M) ändringsyrkande 
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Hanna Clemens (SD) NEJ 
Hans-Göran Palmqvist (M) NEJ 
Helen Greus (SD) NEJ 
Rune Månsson (S) JA 
Astrid Berggren (L) JA 
Natalie Wallin (SD) NEJ 
Tommy Larsson (S) JA 
 
3 stycken ja röster, 4 stycken nej röster. 
 
Efter genomförd votering beslutar utbildningsnämnden enligt Hans-Göran 
Palmqvists (M) ändringsyrkande. 
 
Ärendets beredning 
Presidiemöte 2024-09-10 
FÖSAM 2024-09-19 
 
Sammanfattning av ärendet 
Lokalutredningar har genomförts, både interna och med extern hjälp, och 
diskussioner om framtida skolstruktur pågår. Möten med politiska före-
trädare och tjänstemän har genomförts. Lokalfrågan har diskuterats vid 
arbetsmöten inom utbildningsnämnden.  
 
Inför nämnden 2024-05-28 hade utbildningschef fått i uppdrag att lämna 
underlag till beslut där en hemställan till kommunfullmäktige skulle göras i 
syfte att fatta beslut om framtida skolstruktur.  
 
Vid sammanträdet framfördes att nämnden inte tagit ställning till vilka 
förslag som nämnden ställer sig bakom och fattade därför istället följande 
beslut:  
 
Utbildningsnämnden beslutar att presidiet får i uppdrag att bereda ett 
ärende om beslut avseende inriktning för förvaltningens fortsatta arbete 
med framtida skolstruktur, med beaktande av ett helhetsperspektiv för hela 
kommunen. 
 
Genomförda utredningar, statistik och rapporter visar detta:  

• Utbildningsnämnden bedriver verksamhet i flera olika lokaler och 
den totala lokalytan överstiger behovet  

• Lokalerna samt utemiljön är i stort behov av underhåll och 
renovering och de är inte ändamålsenliga. Kostnaderna för dessa 
åtgärder är mycket omfattande.  Stigens förskola används inte längre 
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och även Höjdens förskola kommer att lämnas under hösten på 
grund av arbetsmiljöproblem som är kopplade till lokalerna. 

• Befolkningsprognosen som Statisticon tagit fram åt kommunen visar 
under prognosperioden 2022 -2032 att folkmängden i Färgelanda 
kommun kommer att minska med 345 invånare, från 6 512 till 6 167 
personer, och att antalet barn som föds förväntas vara 51 per år i 
genomsnitt under prognosperioden 

• De ekonomiska resurserna minskar och både nämnden och 
kommunen i sin helhet måste göra neddragningar för att nå en 
budget i balans och för att lägga resurserna på kärnverksamhet och 
inte på lokaler i större omfattning än vad som behövs. 

• Verksamheter bedrivs idag på ett ineffektivt sätt resursmässigt för att 
enheterna är för små för att vara bära sig ekonomiskt 

• Akutlösningar har fått göras på grund av dålig arbetsmiljö och det 
finns risk för att fler kortsiktiga beslut behöver fattas.  

 
Beslut om nedläggning av enhet är ett beslut som fattas av Kommun-
fullmäktige. Kommunfullmäktige fattar även beslut om nybyggnation.  
 
Enhetsindelning, det vill säga vilka årskurser som ska finnas i en skola, är 
ett beslut som nämnden fattar.  
 
För att fatta nödvändiga beslut om lokalerna föreslås utbildningsnämnden 
under hösten 2024  

• få ytterligare en samlad och fördjupad bild av lokalerna och vilka 
alternativ som finns  

• utifrån vad som framkommer vid fördjupningen fatta beslut om 
förslag som ska lyftas till Kommunfullmäktige samt  

• fatta beslut om organisation inför läsåret 2025/2026 i avvaktan på att 
Kommunfullmäktige fattar beslut 

 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse daterad 2024-09-06 
Utbildningsnämndens beslut 2024-05-28 §58 
 
Sändlista 
Sektorekonom 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Förtroendevald: Natalie Wallin Utbildningsnämnden ordförande: Tommy Larsson
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